
PROTOKÓŁ Nr XIX/08 
z XIX sesji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 
w dniu 17 marca 2008r. 

 
Stan Radnych – 21, obecnych - 17 radnych, nieobecni radni: Andrzej Jaszczur, Ryszard Kabat  
i Maria Kadela, Marek Ogrodziński. 
 
Przed oficjalnym otwarciem sesji Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta oraz Wiesław Suchowiejko 
Przewodniczący Rady Miasta jako przedstawiciele władz Szczecinka uroczyście wręczyli Pani 
Katarzynie Balon list gratulacyjny, kwiaty oraz prezent w uznaniu sukcesów odniesionych przez nią 
przy  prowadzeniu Zespołu Tańca AIDA oraz organizowaniu w naszym mieście Ogólnopolskiego 
Turnieju Tańca Towarzyskiego.  
Pani Katarzyna Balon dziękując za wyróŜnienie zaprosiła jednocześnie uczestników sesji do wzięcia 
udziału w jesiennym kursie tańca i następnie opuściła salę obrad. 
 
Sesja rozpocz ęła si ę o godz. 11:07. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji.  
 
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - przywitał zebranych, stwierdził wymagane 
kworum i otworzył sesję, z następującym porządkiem obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady 

Osiedla Pilska-Raciborki. 
4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie Miasta Szczecinek na 2008r. 
5. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 
01.05.2008r. do 30.04.2009r. 

6. Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na 
wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją. 

7. Uchwała w sprawie sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego „Polna 3”  
w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 
9. Uchwała w sprawie nabycia w drodze darowizny przez Miasto Szczecinek od Skarbu Państwa 

prawa własności nieruchomości przy ul. 1-go Maja. 
10. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
11. Uchwała w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej – Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie określenia warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, rozwoju sportu 
kwalifikowanego przez Miasto Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie zmiany statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczecinku. 
15. Uchwała w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek uprawnień do ustalania 

wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej wchodzących 
w skład mienia komunalnego. 

16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 
17. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
18. Wnioski i zapytania Radnych. 
19. Zamknięcie sesji. 
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Ad.2. Przyj ęcie protokołów z poprzedniej sesji.  
 
Przewodnicz ący RM Wiesław Suchowiejko – zapytał o uwagi do protokołu z sesji RM z dnia 
28.01.2008r. oraz z sesji z dnia 5.03.2008r. Uwag nie zgłoszono.  
 
W głosowaniu jawnym Rada 17 głosami „za” jednogłośnie przyjęła protokół z sesji RM z dnia 
28.01.2008r. oraz protokół z dnia 5.03.2008r.  
 
Ad.3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu miesz kańców osiedla przez Przewodnicz ącego 
Rady Osiedla Pilska-Raciborki.  
 
Janusz Jasi ński Przewodnicz ący Rady Osiedla - zapytał o prawne moŜliwości interwencji, 
przysługujące Miastu w sprawie zanieczyszczania terenu przez firmę ZOLTAN oraz w sprawie 
wykorzystywania przez tę firmę posiadanej nieruchomości– zdaniem p. Jasińskiego - niezgodnie  
z prawem. Drugie pytanie Przewodniczącego Rady Osiedla dotyczyło moŜliwości prawnych wpłynięcia 
przez Miasto na właścicieli terenu byłego GS-u  przy ul. Pilskiej, by uporządkowali posiadany teren. W 
trzecim pytaniu p. Jasiński poruszył kwestię składowiska drewna przy ul. Pilskiej, przedstawiającego 
jego zdaniem okrutny widok, stanowiącego „hodowlę” robactwa, nie pasującego do wizerunku miasta 
czystego, schludnego i bezpiecznego.  
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta –  wyjaśnił, Ŝe nie jest kompetentny do wypowiadania się na 
temat zgodnego lub niezgodnego z prawem wykorzystywania nieruchomości przez Firmę ZOLTAN  
i dodał, Ŝe właściwe słuŜby mogące interweniować w tej kwestii mieszczą się w Starostwie 
Powiatowym w Szczecinku. Zapewnił jednak, Ŝe zleci przyjrzenie się temu problemowi. Burmistrz 
wyjaśnił ponadto, Ŝe firma ZOLTAN prowadzi działalność na obszarze określonym w planie 
zagospodarowania przestrzennego jako teren w duŜej części przemysłowy. Odnośnie nieporządku na 
terenie byłego GS-u Burmistrz wyjaśnił, Ŝe jest to teren prywatny i w przypadku, gdy widoczne jest 
ewidentne zaśmiecenie, istnieje moŜliwość ingerencji tylko poprzez StraŜ Miejską. Ustosunkowując 
się do kwestii składowiska drewna przy ul. Pilskiej Burmistrz wyjaśnił, Ŝe naleŜy ono do 
KRONOSPAN-u, i Ŝe jest to zgodne z planem zagospodarowania przestrzennego. Firma ta nabyła 
jednak od Miasta grunty po drugiej stronie ul. Leśnej i po utwardzeniu terenu zamierza przenieść tam 
w/w składowisko. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu obrad do zebranych o godz.11:15 dołączył radny 
Marek Ogrodziński.Od tego momentu w sesji uczestniczyło 18 radnych. 
 
Ad.4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie Miasta Szczecinek na 2008r.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM  – przypomniał, Ŝe radni otrzymali projekt uchwały  
i otworzył dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej- poinformował o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję wyjaśniając, Ŝe zmiana dotyczy dwóch kwestii: 
zwiększenia subwencji oświatowej otrzymanej z ministerstwa oraz zwiększenia środków na Gminny 
Fundusz Ochrony Środowiska. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do 
głosowania nad uchwałą. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie dokonania 
zmian w budŜecie Miasta Szczecinek na 2008r. 
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Uchwała Nr XIX/179/08 
 

Ad.5. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbi orowego zaopatrzenia w wod ę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków obowi ązujących na terenie miasta Szczecinek w okresie od dnia  
01.05.2008r. do 30.04.2009r.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Andrzej Sochaj radny - zapytał, czy w związku z podwyŜką cen za zuŜycie wody i odprowadzanie 
ścieków, MOPS przewiduje wzrost dodatków mieszkaniowych. 
 
Iwona Wagner Zast ępca Kierownika MOPS - wyjaśniła, Ŝe dodatki realizowane od wielu lat 
uwzględniają aktualnie ponoszone koszty przez osoby uprawnione. Wzrost cen za wodę  
i odprowadzanie ścieków tylko nieznacznie wpłynie na zwiększenie dodatków mieszkaniowych. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego - 
poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu przez Komisję projektu uchwały.  
 
Andrzej Wdowiak Prezes PWiK – przedstawił prezentację multimedialną informującą o podstawach 
prawnych ustalania omawianych cen, zawierającą zasady kalkulacji taryf, przewidywaną wielkość 
sprzedaŜy w 2008r., tabele wyliczenia kosztów, wyliczenie opłaty abonamentowej, ceny obowiązujące 
dotychczas w zestawieniu z cenami proponowanymi, wyliczenie róŜnicy wynikającej z podwyŜki. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM- w związku z barkiem dalszych uwag przystąpił do 
głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących na 
terenie miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2008r. do 30.04.2009r. 
 

Uchwała Nr XIX/180/08 
 

Ad.6. Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od ni eruchomo ści w ramach pomocy 
regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub two rzenie nowych miejsc pracy zwi ązanych  
z now ą inwestycj ą. 
 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - odczytał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył 

dyskusję. 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści -  
poinformował, Ŝe Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM- przystąpił do głosowania nad uchwałą. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  zwolnienia od 
podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub 
tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją. 

 
Uchwała nr XIX/181/08 

 
Ad.7. Uchwała w sprawie sporz ądzenia planu zagospodarowania przestrzennego „Polna 3”  
w Szczecinku.   
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta - poinformował, Ŝe zgodnie z sugestią Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Samorządności wnosi autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na dodaniu  
w § 4  nowego punktu 4) o  następującej treści: 
− „wartościowe zadrzewienia kolidujące z planowaną zabudową naleŜy przesadzić w miejsca 

wskazane przez Burmistrza Miasta Szczecinek”,  
i w związku z tym dokonanie odpowiedniego przesunięcia numeracji dotychczasowych punktów.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM – wyjaśnił, Ŝe tekst proponowanej autopoprawki radni 
otrzymali przed rozpoczęciem sesji. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści -  
poinformował, Ŝe Komisja proponując poprawkę do projektu uchwały pierwotnie miała na myśli 
kwartały przy ul. Kościuszki i ul. Grunwaldzkiej, ale wariant uogólniający jest lepszy. Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - w związku z barkiem dalszych uwag przystąpił do 
głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie sporządzenia 
planu zagospodarowania przestrzennego „Polna 3” w Szczecinku. 
 

Uchwała Nr XIX/182/08 
 
Ad.8. Uchwała w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - odczytał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył 
dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej- poinformował o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM – w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do 
głosowania.  
 
W głosowaniu jawnym Rada 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia 
zgody na zamianę nieruchomości. 
 

Uchwała Nr XIX/183/08 
 

Ad.9. Uchwała w sprawie nabycia w drodze darowizny przez Miasto Szczecinek od Skarbu 
Państwa prawa własno ści nieruchomo ści przy ul. 1-go Maja . 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM – poinformował o drobnych poprawkach technicznych – 
nie merytorycznych – w projekcie uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej - poinformował o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM – w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do 
głosowania.  
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W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie nabycia w 
drodze darowizny przez Miasto Szczecinek od Skarbu Państwa prawa własności nieruchomości przy 
ul. 1-go Maja. 

Uchwała Nr XIX/184/08 
 

Ad.10. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej - poinformował o pozytywnym 
zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję wyjaśniając, Ŝe punkty od 1 do 16 dotyczą zbycia 
nieruchomości na rzecz najemców, punkty 17 i 18  dotyczą przetargu ustnego nieograniczonego, a 
pozostałe odnoszą się do nieruchomości niezabudowanych, w tym między innymi o małej powierzchni 
2m2. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - zwrócił uwagę, Ŝe w historii znane były przypadki 
toczenia sporów o mniejsze powierzchnie gruntów i w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do 
głosowania nad uchwałą.  
 
W głosowaniu jawnym Rada 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zbycia 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
 

Uchwała Nr XIX/185/08 
 
Ad.11. Uchwała w sprawie wniesienia do Zakładu Gosp odarki Mieszkaniowej – Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie 
nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM -  otworzył dyskusję. 
 
Roman Matuszak radny - stwierdził, Ŝe z wielka satysfakcją przyjął projekt tej uchwały traktując to 
jako jego zdaniem powrót do starych sposobów praktykowanych przez poprzednie władze Miasta  
i zadał pytanie, dlaczego występuje tak kolosalna róŜnica między wartością gruntu przy ul. Bohaterów 
Warszawy a wartością pozostałych gruntów. 
 
Tomasz Piesik Kierownik Referatu GN - wyjaśnił, Ŝe wszystkie podane wartości są wartościami 
księgowymi, ceny gruntów teŜ. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - w związku z brakiem dalszych uwag i pytań przystąpił 
do głosowania nad uchwałą. Podczas głosowania na sali obrad nieobecny był radny Andrzej 
Bratkowski. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 17 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  wniesienia do 
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej – Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółki z o.o.  
w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie nieruchomości stanowiących własność Miasta 
Szczecinek. 
 

Uchwała Nr XIX/186/08 
 

Ad.12. Uchwała w sprawie zmiany regulaminu utrzyman ia czysto ści i porz ądku na terenie 
Miasta Szczecinek.  
 
Na salę obrad powrócił radny Andrzej Bratkowski.  
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - odczytał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył 
dyskusję. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta – uzupełniając uzasadnienie projektu uchwały wyjaśnił, Ŝe 
Miasto chce ograniczyć bezpłatne czipowanie psów tylko do właścicieli psów znajdujących się w 
trudnej sytuacji materialnej. Dotychczas kaŜdy mógł bezpłatnie zaczipować nabytego psa, w tym 
nawet osoby bardzo zamoŜne, nabywające psy rasowe za kilka tysięcy złotych. Wówczas w uchwale 
tego nie sprecyzowano, ale chyba nie było intencją Rady wspieranie  osób dobrze sytuowanych. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - stwierdził, Ŝe bezpłatne czipowanie zostało 
wprowadzone po to, by zachęcić do oznakowywania psów. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego – 
poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. Wyjaśnił przy tym, Ŝe 
druga propozycja zmiany regulaminu dotyczy umoŜliwienia wywoŜenia śmieci na inne wysypiska, niŜ 
zlokalizowane w Przesiece. 
 
Janusz Rautszko radny - zapytał, czy zmiana regulaminu dotycząca wysypisk moŜe wpłynąć na 
wzrost cen za wywóz śmieci. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta - poinformował, Ŝe propozycja umoŜliwienia wywoŜenia 
śmieci na inne wysypiska jest odpowiedzią na prośbę firmy REMONDIS, a ponadto wynika z dwóch 
dodatkowych aspektów: pierwszy to wyrok NSA mówiący, Ŝe arbitralne wskazywanie uŜytkownikom 
jednego wysypiska jest niezgodne z prawem; drugi to fakt, iŜ wywoŜenie śmieci tylko na wysypisko  
w Trzesiece przyspieszyłoby konieczność uruchomienia nowego, a na to Miasto nie jest jeszcze 
gotowe. Prawdopodobnie Miasto będzie korzystać w przyszłości z wysypiska wybudowanego ze 
środków zewnętrznych przez prywatny podmiot. Poza tym wskazanie kilku wysypisk daje 
zainteresowanym moŜliwość wyboru. 
 
Janusz Rautszko radny –  przyznał, Ŝe zapis jest uniwersalny. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - wyraził nadzieję, Ŝe moŜe tym sposobem firma 
REMONDIS zechce obniŜyć swoje ceny i w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do 
głosowania nad uchwałą. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Szczecinek. 
 

Uchwała Nr XIX0/187/08 
 

Ad.13. Uchwała w sprawie okre ślenia warunków i trybu wspierania, w tym finansoweg o, 
rozwoju sportu kwalifikowanego przez Miasto Szczeci nek . 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - przypomniał, Ŝe radni przed sesją otrzymali 
propozycję nowego projektu uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki - przedstawił 
przebieg prac nad projektem uchwały oraz poinformował, Ŝe Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała w dniu dzisiejszym wariant projektu uchwały przedstawiony radnym przed sesją. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - poinformował, Ŝe uzasadnienie w/w projektu uchwały 
pozostaje takie samo, jakie doręczono radnym wraz z materiałami na sesję i przypomniał jego treść. 
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Roman Matuszak radny – zapytał, jakie środki finansowe zaplanowano w budŜecie Miasta na ten cel 
w 2008r. 
 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta - wyjaśnił, Ŝe chodzi o kwotę 100 tys. zł. 
 
Wiesław Drewnowski radny – zgłosił uwagę techniczną do treści uchwały w paragrafie 9 ust. 1, tj. 
przestawiony szyk dwóch słów - jest „podstawie na wniosków” a powinno być „na podstawie 
wniosków”.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - uwzględniając wskazaną poprawkę w związku  
z brakiem dalszych uwag i pytań przystąpił do głosowania nad uchwałą 
 
W głosowaniu jawnym Rada 17 głosami „za przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę  
w sprawie określenia warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, rozwoju sportu 
kwalifikowanego przez Miasto Szczecinek. 
 

Uchwała nr XIX/188/08 
 

Ad.14. Uchwała w sprawie zmiany statutu O środka Sportu i Rekreacji w Szczecinku.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - odczytał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył 
dyskusję.  
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego - 
poinformował, Ŝe  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki - poinformował  
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - w związku z brakiem dalszych uwag i pytań przystąpił 
do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zmiany statutu 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczecinku. 
 

Uchwała nr XIX/189/08 
 
Ad.15. Uchwała w sprawie powierzenia Burmistrzowi M iasta Szczecinek uprawnie ń do 
ustalania wysoko ści cen i opłat za korzystanie z obiektów i urz ądzeń uŜyteczno ści publicznej 
wchodz ących w skład mienia komunalnego.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - odczytał projekt uchwały proponując dokonanie 
drobnych poprawek redakcyjnych: w paragrafie 1 po sformułowaniu „uŜyteczności publicznej” 
dopisanie po przecinku zwrotu: „stanowiących własność Miasta Szczecinek, połoŜonych  
w Szczecinku” i w konsekwencji tej zmiany skreślenie wszystkich „Szczecinków” w pozostałych 
punktach tego paragrafu.  To poprawka czysto redakcyjna, nie zmieniająca meritum uchwały. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki - poinformował  
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego - 
poinformował, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały oraz wyjaśnił, Ŝe cennik nie 
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dotyczy młodzieŜy szkolnej, która moŜe korzystać z obiektów bezpłatnie, ale wynajmowania 
komercyjnego. 
 
Roman Matuszak radny - zapytał, jakim osobom lub podmiotom obiekty będą wynajmowane 
odpłatnie. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta  – wyjaśnił, Ŝe wszystkim tym, którzy nie mieszczą się  
w pojęciu dzieci i młodzieŜ. 
 
Wojciech Knapik radny – zapytał, czy rozwaŜana jest moŜliwość przypisania OSiR-owi sali 
gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 7. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta - odpowiedział, Ŝe obecnie takiego planu nie ma. Sala 
gimnastyczna słuŜy dwóm szkołom: Szkole Podstawowej Nr 7 i Gimnazjum Nr 3 i jest 
wykorzystywana przez te szkoły w pełnym wymiarze, co uniemoŜliwia jej komercyjne wynajmowanie 
innym podmiotom. Planowana jest budowa przy tych szkołach  bieŜni lekkoatletycznej, która być moŜe 
będzie wynajmowana. 
 
Szymon Kiedel radny –  podniósł, Ŝe obecnie w mieście funkcjonuje juŜ kilka hal sportowych  
i niebawem zostanie udostępniona następna przy ul. Wiatracznej, co w pełni zaspokajać będzie 
zapotrzebowanie mieszkańców. 
 
Jerzy Hardie-Dopuglas Burmistrz Miasta - dodał, Ŝe w planach jest ponadto budowa duŜej  hali 
widowiskowo-sportowej, co całkowicie zaspokoi potrzeby mieszkańców. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego - 
wyjaśnił, Ŝe z prawnego punktu widzenia nie moŜna obecnie w uchwale ująć hali sportowej przy  
ul. Wiatracznej, poniewaŜ jej budowa jeszcze trwa. Będzie to moŜliwe dopiero po oddaniu tego 
obiektu do uŜytku. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - w związku z brakiem dalszych uwag i pytań przystąpił 
do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie powierzenia 
Burmistrzowi Miasta Szczecinek uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie  
z obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej wchodzących w skład mienia komunalnego. 

 
Uchwała Nr XIX/190/08 

 
Przewodniczący Rady Miasta o godz. 12:15 zarządził przerwę w obradach do godz. 12:45 
zapowiadając, Ŝe po przerwie na sesję ma przybyć Pan Krzysztof  Romanowicz, przedstawiciel firmy 
Multi Group, planującej przebudowę obiektu, w którym obecnie między innymi mieści się sklep CCC 
przy. ul. Bohaterów Warszawy. Przewodniczący RM uprzedził, Ŝe  udzieli głosu Panu Romanowiczowi 
w sprawie przewidywanego przesadzenia drzew. 
 
Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.12:45.  
 
W dalszej części obrad brało udział 16 radnych. Sesję opuścili radni: Jerzy Kania i Krzysztof 
KrzyŜanowski. 

 
Ad. 16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - zapytał o uwagi Radnych do sprawozdania 
Burmistrza. 
 
Roman Matuszak radny- zapytał, czy w sformułowaniu tytułu zarządzenia Burmistrza nr 23/08  
z 24.01.2008r. nie ma błędu oraz zadał pytanie, kto został powołany zarządzeniem Burmistrza  
nr 25/08 do składu zespołu do spraw zmiany granic miasta 
 
Romualda Wójcik Sekretarz Miasta - wyjaśniła znaczenie zapisu w zarządzeniu 23/08, oraz Ŝe nie 
ma w tym zapisie błędu a następnie podała nazwiska i imiona osób powołanych do zespołu, o którym 
mowa w zarządzeniu nr 25/08, wyjaśniając przy tym, Ŝe wszystkie zarządzenia Burmistrza 
publikowane są na stronie internetowej BIP Urzędu Miasta oraz są dostępne do wglądu w Biurze 
Rady Miasta. 
 
Andrzej Sochaj radny - zapytał, na jak długo Burmistrz zawarł umowę uŜyczenia ze schroniskiem dla 
zwierząt i kiedy ruszy budowa nowego. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz - odpowiedział, Ŝe umowę zawarto na 2 lata oraz wyjaśnił, Ŝe 
rozpoczęcie budowy nowego obiektu uzaleŜnione jest od wyszukania i sprecyzowania odpowiedniego 
tytułu, który umoŜliwi ubieganie się o środki unijne na tę inwestycję. 
 
Janusz Rautszko radny -  podobnie jak radny Roman Matuszak wyraził stanowisko, Ŝe  
w zarządzeniach 22/08 i 23/08 występuje błąd myślowy. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta - w związku z brakiem dalszych uwag i pytań do 
sprawozdania przekazał radnym informację o zakończonych wyborach samorządowych  
w zaprzyjaźnionym ze Szczecinkiem francuskim mieście Noyelles sous Lens. Wybrano tam nowego 
mera, dotychczasowy mer tego miasta Pan Janiszewski wybory przegrał. W komitecie wyborczym 
nowowybranego mera występuje duŜo polsko brzmiących nazwisk co moŜe sugerować, Ŝe kontakty 
między naszymi miastami będą utrzymywane. 
 
Ad. 17. Informacja Przewodnicz ącego RM.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM – przywitał przedstawiciela firmy Multi Group i zgodnie  
z wcześniejszą zapowiedzią porosił go o wyjaśnienie spornych kwestii związanych z budową nowego 
obiektu handlowego przy ul. Bohaterów Warszawy. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - poinformował, ze spółka zamierza 
wybudować obiekt handlowy poprzez rozbudowę i modernizację istniejącego budynku. Wyjaśnił, Ŝe 
firma funkcjonuje od 1998r. i dotychczas zrealizowała jedną tego typu inwestycję w centrum 
Kołobrzegu. Spółka kupuje nieruchomości, remontuje i buduje. Pan Romanowicz poprosił radnych  
o ewentualne pytania, co ułatwiłoby mu pełniejsze wyjaśnienie ewentualnych wątpliwości.  
 
Andrzej Bratkowski radny- stwierdził, Ŝe upublicznienie projektu wzbudziło róŜnorodne wątpliwości, 
dotyczące między innymi wycięcia starych drzew rosnących przy istniejącym obiekcie. Zdaniem 
radnego projekt obciąŜony jest błędami natury prawnej. Zapytał, czy spółce wiadomo jest, iŜ projekt 
jest sprzeczny z planem zagospodarowania przestrzennego, poniewaŜ linia przewidywanej zabudowy 
wychodzi poza historyczną linię zabudowy. Radny dodał, Ŝe realizacja projektu moŜe stanąć pod 
znakiem zapytania ze względu na dochodzenie podjęte przez Prokuraturę w sprawie tego projektu. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - stwierdził, Ŝe o postępowaniu 
prokuratorskim nic oficjalnie nie wie, a jedynie dowiedział się o tym wcześniej tylko z gazet. Odnośnie 
drzew Wiceprezes spółki wyjaśnił, Ŝe nie będą one wycięte tylko przesadzone w inne miejsce. Z kolei 
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decyzję  o pozwoleniu na budowę wydaje Starosta i nie ma moŜliwości wydania decyzji niezgodnej  
z prawem. 
 
Andrzej Bratkowski radny – zapewnił, Ŝe przeglądał w Starostwie dokumentację związaną z tą 
inwestycją i zdziwiło go oraz zdumiało szybkie tempo wydania pozwolenia na budowę. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - zwrócił uwagę, Ŝe proces wydawania 
decyzji trwał ponad 60 dni i zapytał w związku z tym, o jakie tempo radnemu chodzi. 
 
Andrzej Bartkowski radny -  odparł, Ŝe dopiero w dniu dzisiejszym przed sesją dowiedział się  
o zaproszeniu przedstawiciela Multi Group i dlatego nie miał czasu na przygotowanie materiałów. 
Stwierdził jednak, Ŝe projekt budzi społeczne kontrowersje co do kształtu, lokalizacji i wycięcia drzew, 
dlatego naleŜałoby te wszystkie sprawy wyjaśnić, co zdaniem radnego robić będzie Prokuratura. 
 
Andrzej Sochaj radny - zapytał, jaka będzie technika wycięcia drzew. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - wyjaśnił, Ŝe kaŜde z dwóch drzew jako 
róŜne gatunki ma swoje indywidualne potrzeby. Zastosowane zostaną więc róŜne techniki i procedury. 
Pan Romanowicz podkreślił, Ŝe nie chodzi o wycięcie drzew ale o ich przesadzenie. 
 
Janusz Rautszko radny –  powołując się na wcześniejsze rozmowy z Wiceprezesem spółki, 
zorganizowane przez Przewodniczącego RM przypomniał, Ŝe firma zajmująca się przesadzaniem 
drzew daje gwarancję przyjęcia się tych drzew w nowym miejscu, ale nie dziwi go, Ŝe sprawa ta budzi 
emocje. Radny zapytał, czy brane jest takŜe pod uwagę przesunięcie drzew. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - zapewnił, Ŝe kaŜda opcja, która pozwoli 
uratować drzewa będzie dobra. Jeśli okaŜe się, Ŝe istnieje techniczna moŜliwość przesunięcia drzew, 
spółka będzie zainteresowana takim rozwiązaniem. Firma bierze na siebie odpowiedzialność za 
przyjęcie się drzew w nowym miejscu przez okres 3 lat, w przeciwnym razie naraŜa się na bardzo 
wysokie odszkodowanie. Zainteresowanie idzie w tym kierunku, aby drzewom wyrządzić jak najmniej 
krzywdy. 
 
Andrzej Sochaj radny - zapytał komu będzie słuŜyła ta budowla, co tam się będzie mieściło. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - wyjaśnił, Ŝe w nowym obiekcie będą 
zlokalizowane róŜnego rodzaju usługi uŜyteczności społecznej, typowy handel, kultura z elementami 
rozrywki – kręgielnią. 
 
Wiesław Drewnowski radny-  zauwaŜył, Ŝe Rada Miasta nie jest uprawniona do badania kwestii 
prawnych projektu, i Ŝe najwaŜniejszą troską naleŜy otoczyć drzewa. Radny poprosił o powiadomienie 
Rady Miasta i społeczeństwa, jeśli dojdzie do ostatecznego porozumienia w kwestii drzew. 
 
Bogumił Kłyk radny - zapytał, czy projekt przewiduje wykorzystanie WieŜy Św. Mikołaja dla celów 
obiektu, i czy przez tę WieŜę moŜna będzie przechodzić do tego obiektu. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - zapewnił, Ŝe nie ma moŜliwości wejścia 
do obiektu od strony WieŜy. Wyjaśnił przy tym, Ŝe spółka zobowiązała się do całkowitego pokrycia 
kosztów wyremontowania WieŜy i wykona to zgodnie z wymogami prawa, pod patronatem 
specjalistów z Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu. 
 
Andrzej Bratkowski radny – wyraził stanowisko, Ŝe przy załoŜeniu, iŜ decyzja Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków jest zgodna z prawem wydaje się, Ŝe najwłaściwszą formą jest 
przeprojektowanie obiektu, aby drzewa pozostawić w ich obecnym miejscu. Radny zapytał ponadto co 
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to za spółka Multi Group, kto jest jej właścicielem, jak jest struktura kapitału, jakie podmioty ją tworzą  
i kto za nią stoi. Zdaniem radnego nie są to informacje tajne. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - odparł, ze to on za tym stoi, ale 
właścicielem Multi Group jest inna spółka, w której on takŜe jest udziałowcem.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - poprosił gościa o odpowiedź na pytanie radnego 
dotyczące zmiany projektu. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - wyjaśnił, ze na obecnym etapie  
z ekonomicznego punktu widzenia przeprojektowanie obiektu pod kątem zachowania drzew nie jest 
juŜ opłacalne i naraziłoby spółkę na powaŜne dodatkowe koszty i straty.  
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta - zwrócił uwagę, Ŝe Pan Romanowicz jest gościem, a przez 
radnego jest nieelegancko przesłuchiwany. Dodał, Ŝe doniesienie do Prokuratury dotyczy nie tylko 
Starostwa ale i Urzędu Miasta. Burmistrz zapewnił jednak, Ŝe do Ŝadnego złamania prawa nie doszło, 
ani nikt nie wziął Ŝadnej łapówki. Zdaniem Burmistrza niezasadny teŜ jest zarzut zbyt szybkiego 
wydania decyzji. Wszystko bowiem odbyło się zgodnie z prawem i Burmistrz Ŝyczyłby sobie, aby 
kaŜde postępowanie toczyło się tak sprawnie i szybko. 
 
Roman Matuszak radny - stwierdził, iŜ szkoda, Ŝe inwestor dziś informuje, Ŝe opcja wkomponowania 
drzew  w projektowany budynek nie moŜe być brana obecnie pod uwagę ze względu na stan 
zaawansowania inwestycji. Mógłby być to wyjątek na skalę Polski, ale trudno. Na ul. Bohaterów 
Warszawy rosną tylko te dwa drzewa. Szkoda ich. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - zapytał, co po ewentualnej nieudanej próbie 
przesadzenia drzew, czy w grę wchodzi zakup nowych nasadzeń poza odszkodowaniem. Taką 
obietnicę Pan Wiceprezes złoŜył na wcześniejszym spotkaniu z Przewodniczącym RM i szefami 
Klubów Radnych. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - zapewnił, Ŝe podtrzymuje złoŜoną 
wówczas obietnicę, ale wyjaśnił, Ŝe to nie w zamian za ewentualne nieprzyjęcie się drzew, ale nawet, 
gdy się przyjmą spółka dokona nowych nasadzeń w miejscach wskazanych przez Radę Miasta. 
 
Janusz Rautszko radny - wskazał, Ŝe przesadzeń dokonuje się według róŜnych koncepcji.  
W przypadku dębu moŜna stosować przesunięcia, ale w przypadku klonu niekoniecznie. Klon nie 
przedstawia jednak takiej wartości jak dąb. 
 
Wiesław Drewnowski radny- zapytał o czas realizacji inwestycji. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - wyjaśnił, Ŝe rozpoczęcie inwestycji 
powinno nastąpić w ciągu 4-6 tygodni, tj. wstępne prace ziemne przy nadzorze archeologicznym. 
Prace zaawansowane powinny rozpocząć się w III kwartale tego roku. 
 
Andrzej Sochaj radny - stwierdził, Ŝe waŜne są drzewa ale waŜna jest takŜe WieŜa Św. Mikołaja 
przekazana współczesnym mieszkańcom Szczecinka przez Historię i zapytał o technologię budowy 
nowego obiektu. 
 
Krzysztof Romanowicz Wiceprezes spółki Multi Group - odpowiedział, Ŝe zastosowana będzie 
technologia stalowa, umoŜliwiająca budowanie precyzyjne, bez naraŜania na szwank obiektów 
okolicznych. 
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Andrzej Bratkowski radny - zauwaŜył, Ŝe to nie będzie remont istniejącego obiektu, ale całkowicie 
nowa budowa i podtrzymał wcześniejsze stanowisko, Ŝe projekt nie jest zgodny z planem 
zagospodarowania przestrzennego, poniewaŜ nie uwzględnia historycznej linii zabudowy. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz - stwierdził, Ŝe wymóg utrzymania historycznej linii zabudowy  
w przedmiotowym planie zagospodarowania przestrzennego nie został określony, i Ŝe radny 
Bratkowski za taką wersją planu takŜe głosował.  Oznacza to, Ŝe zapisy projektu są zgodne z planem. 
Poza tym zapisy w planie stanowią określoną wartość dla inwestora. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM – poprosił o zakończenie dyskusji. Wyraził stanowisko, 
Ŝe firma działa zgodnie z prawem, dopóki nie zostanie udowodnione, Ŝe jest inaczej. Nie ma 
powodów, aby w spółce Multi Group widzieć wroga Szczecinka i jego mieszkańców. Dlatego teŜ 
dyskusja toczyła się na Ŝywo, bez utajnienia. Radni mieli moŜliwość zadania pytań, a przedstawiciel 
spółki odpowiedzenia na nie. 
 
Przewodniczący RM podziękował gościowi za przybycie. Pan Krzysztof Romanowicz opuścił sesję. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - przystąpił do realizacji porządku obrad i kontynuacji 
punktu 17. 
 
Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta o działalno ści w okresie od 29 stycznia 2008r. do 14 
marca 2008 r.   
 
W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma: 
 
1. Pismo firmy „Masta” Sp. z o.o. w Szczecinie reprezentowanej przez pełnomocników Falco  

i Pełczyński Adwokaci s.c. w Szczecinie dot. wezwania do usunięcia naruszenia prawa poprzez 
zmianę § 29 ust. 1i 2 uchwały nr IX/92/03 RM z dn. 23 września 2003 r. w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Centrum” w Szczecinku. 
Sprawa została skierowana do rozpatrzenia przez Komisję Prawa, Legislacji i Porządku 
Publicznego, która na posiedzeniu w dn. 26.02.2008 r. po zasięgnięciu opinii prawnej przyjęła 
stanowisko, Ŝe nie znajduje Ŝadnych podstaw do pozytywnego rozpatrzenia wezwania, uznając 
wezwanie za bezzasadne. Stanowisko Komisji jest znane, Przewodniczący RM zapytał, jakie jest 
stanowisko Rady.  Projekt odpowiedzi na wezwanie kaŜdy z Radnych otrzymał przed sesją. 

 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie zaakceptowała zaproponowaną  treść odpowiedzi. 
 
2. Raport z wdraŜania projektu Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty za okres 17.11.2007 r. do 

31.12.2007 r. Do zapoznania się w Biurze RM. 
 
3. Pismo Pani Barbary Pisarek w sprawie  nabycia wynajmowanej nieruchomości przy  

ul. Wyścigowej w Szczecinku w trybie bezprzetargowym. Sprawą zajmowała się Komisja Prawa. 
Na posiedzeniu w dniu 26.02.2008r. na podstawie opinii Burmistrza, mecenasa Podkowiaka  
i Kierownika Referatu Gospodarki Nieruchomościami oraz po analizie dokumentów Komisja 
stwierdziła, Ŝe nie przysługuje p. Pisarek pierwszeństwo w nabyciu gruntu pod pawilonem. Takie 
stanowisko przesłane zostało p. Pisarek i teraz na sesji przedstawione jest Radzie do 
zaakceptowania. Pismo i odpowiedź do p. Pisarek kaŜdy z radnych otrzymał. Przewodniczący RM 
zapytał, jakie jest stanowisko Rady w tej kwestii. 

 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie zaakceptowała zaproponowaną  treść odpowiedzi. 
 
4. Sprawozdanie MOPS za 2007 r. Wszyscy Radni otrzymali do zapoznania się. 
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5. Pismo p. Małgorzaty Wrzeszczańskiej - Siuda zarzucającej niepoprawność zapisu nazw ulic gen. 
”Grot” Roweckiego i gen. „Bór” Komorowskiego. W tej sprawie Przewodniczący RM zwrócił się  
o opinię do Polskiej Akademii Nauk w Warszawie, do Poradni Językowej Uniwersytetu 
Jagiellońskiego w Krakowie, do Instytutu Języka Polskiego Uniwersytetu im. M. Kopernika  
w Toruniu. 

 
6. W sprawach mieszkaniowych wpłynęło 38 wniosków w sprawie przydziału mieszkań do remontu, 

które skierowałem do Komisji Problemów Społecznych. 
 
Przewodniczący RM przypomniał radnym o upływie w dniu 30.04.2008r. terminu składania 
oświadczeń majątkowych, potwierdzając przy tym, Ŝe niektórzy radni juŜ takie oświadczenia złoŜyli. 
 
Ad. 18. Wnioski i zapytania radnych.  
 
Roman Matuszak radny - zapytał o przyczyny czasowego zamknięcia szczecineckiego basenu 
podczas ostatnich ferii zimowych oraz co trzeba było zrobić, aby przywrócić go do uŜytku. Radny 
poprosił teŜ o wyjaśnienie dotyczące listu otwartego załogi PGK w sprawie spodziewanej zmiany na 
stanowisku prezesa spółki. Odnosząc się natomiast do podjętej w dniu dzisiejszym uchwały w sprawie 
zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na ternie miasta Szczecinek radny zawnioskował, 
aby przedłoŜyć Radzie do uchwalenia nowy plan gospodarowania odpadami, poniewaŜ poprzedni 
obowiązywał tylko do końca 2007r. 
 
Jerzy Hardie –Douglas Burmistrz - odpowiedział, Ŝe opracowywania takiego planu obecnie się nie 
przewiduje, poniewaŜ byłoby to jak wróŜenie z fusów. Odnośnie zamknięcia basenu podczas ferii 
Burmistrz wyjaśnił, Ŝe przyczyną było pojawienie się bakterii, jednej z częściej występujących w tego 
typu obiektach. Wymagało to przeprowadzenia dezynfekcji części basenu. Po przywróceniu stanu 
właściwego basen został uruchomiony. Wykrycie w/w bakterii i szybka reakcja na to świadczy  
o dobrym zabezpieczeniu, ale tego typu zdarzeń nie da się całkowicie uniknąć ani wyeliminować. 
Informacja o przyczynach zamknięcia basenu została upubliczniona w lokalnych mediach. Zdaniem 
Burmistrza radny Matuszak przez to, Ŝe obecnie nie mieszka w Szczecinku, nie wie co się w mieście 
dzieje. 
Odnosząc się do listu otwartego pracowników PGK Burmistrz wyraził stanowisko, Ŝe w liście tym 
mowa o „faktach wirtualnych”. W spółce ze 100% udziałem Miasta funkcjonuje zarząd jednoosobowy, 
który powołany był na okres 3 lat, i ta kadencja kończy się w tym roku. Kończy się więc okres, na jaki 
został zatrudniony prezes spółki. To Rada Nadzorcza spółki zdecyduje o tym, kto dalej będzie pełnił tę 
funkcję. Burmistrz  powołuje jedynie Radę Nadzorczą. Rada Nadzorcza przewiduje w tym roku 
przeprowadzenie konkursu na w/w stanowisko prezesa spółki. Burmistrz poinformował ponadto, Ŝe 
zgłaszał zastrzeŜenia do pracy prezesa Ogara i stąd moŜe ten list otwarty. 
 
Bogumił Kłyk radny - poruszył problem właścicieli psów, którzy wyprowadzają psy na spacer bez 
smyczy i bez kagańca, oraz problem zanieczyszczania miasta psimi odchodami. Radny zwrócił się  
z pytaniem do StraŜy Miejskiej, czy ktokolwiek został za to ukarany. 
 
Janusz Rautszko radny – przypomniał, Ŝe Rada podjęła wcześniej uchwałę umoŜliwiającą 
wyprowadzanie psów bez kagańców. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM –  zauwaŜył, ze brak kagańca nie ma nic wspólnego  
z tym, Ŝe „pies robi na trawniku to co robi”. 
 
Andrzej Sochaj radny - złoŜył podziękowania na ręce Przewodniczącego Rady Osiedla Pilska-
Raciborki Pana Janusza Jasińskiego za roczną owocną współpracę; następnie zwrócił się z apelem 
do mediów o wsparcie medialne akcji „Poznaj swojego dzielnicowego” oraz akcji „Poznaj gospodarza 
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danej drogi na terenie miasta – czy jest ona wojewódzka, powiatowa, miejska czy osiedlowa”. Radny 
złoŜył takŜe podziękowania dla SAPiK-u  za organizację programu „Miasto Dzieci”. Radny zapytał: 
− czy nie powinno rozwaŜyć się uruchomienia w Szczecinku Ŝłobka?; 
− jak długo będą trwały próby monitoringu wizyjnego w naszym mieście i kiedy przewidywane jest 

oficjalne protokolarne przekazanie monitoringu na rzecz Policji?; 
− czy przewidywane jest zwiększenie etatów w StraŜy Miejskiej i czy planowane jest przeniesienie 

StraŜy Miejskiej do innej nowej siedziby, by funkcjonariusze mogli pracować w godnych warunkach; 
− jaki jest obecnie stan realizacji inwestycji „Gospodarka wodno-ściekowa  w Dorzeczu Parsęty”?; 
− czy po podwyŜce opłat za wywóz śmieci pojawiły się w mieście nowe dzikie wysypiska i jaka jest 

ewentualnie skala tego zjawiska?; 
− czy Burmistrzowi wiadomo, czy wędkarze będą mogli zacząć połowy od 1.05.2008r. na naszym 

akwenie?; 
− „jaki jest pomysł na godne uczczenie trzeciej rocznicy odejścia z tego świata do Boga Ojca Sługi 

BoŜego Jana Pawła II”? 
 
Janusz Rautszko radny – zgłosił wniosek adresowany do Przewodniczącego RM oraz do Komisji 
Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego o przygotowanie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały z dnia 24.03.1970r. W uchwale jest nazwa ulicy „Puławskiego” a mieszkańcy w swoich 
dowodach i innych dokumentach mają wpisaną ul. Pułaskiego. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM - zobowiązał Komisję Prawa, Legislacji i Porządku 
Publicznego do wyjaśnienia tej kwestii i przygotowania projektu stosownej uchwały.  
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta - odpowiadając na postulat uruchomienia Ŝłobka stwierdził, 
Ŝe nie jest to zadaniem Miasta. Kto chce, moŜe otworzyć Ŝłobek prywatnie. Odnosząc się do 
warunków lokalowych StraŜy Miejskiej Burmistrz przyznał, Ŝe nie są one komfortowe. W kolejnych 
latach trzeba będzie rozwaŜyć moŜliwości zmiany siedziby SM, ale teraz Miasta na to nie stać. 
Postulat zwiększenia stanu zatrudnienia w StraŜy Miejskiej Burmistrz uznał za przesadę  
i poinformował, Ŝe nie jest to przewidywane. Odpowiadając na pytanie dotyczące dzikich wysypisk 
śmieci Burmistrz wskazał, Ŝe występują one bardziej na terenie gminy, a nie w samym Szczecinku, 
choć przy ul. Leśnej tego typu zjawisko teŜ ma miejsce. Burmistrz przypomniał, Ŝe nielegalne 
wywoŜenie śmieci grozi odpowiedzialnością karną. 
Odnosząc się do kwestii administrowania drogami Burmistrz zwrócił uwagę, Ŝe jest to informacja 
jawna i kaŜdy moŜe ją otrzymać. Nie ma Ŝadnych trudności z dostępem do tej informacji. 
Odpowiadając na pytanie dotyczące wędkarzy Burmistrz wyjaśnił, Ŝe Państwowe Gospodarstwo 
Rybackie nie jest zainteresowane poszerzaniem pozwolenia na połowy o miesiąc maj, poniewaŜ 
mogłoby to przyczynić się do spadku populacji sandacza. Nawiązując do kwestii monitoringu 
Burmistrz wyjaśnił, Ŝe wszystkie kamery juŜ działają i są włączone do systemu Policyjnego. Policjanci 
mają jednak problemy z odczytem obrazów w porze nocnej. Sprawdzana jest moŜliwość wymiany 
kamer na droŜsze, co przyczyniłoby się do poprawy jakości wizji. Burmistrz ocenił działanie 
monitoringu na dzień dzisiejszy na „czwórkę z minusem, choć chciałby, aby było to na „piątkę”. Jak juŜ 
system będzie całkowicie gotowy do prezentacji to radni zostaną zaproszeni. 
 
Adam Wyszomirski Dyrektor SAPiK - poinformował, Ŝe przygotowywane są dwie koncepcje 
obchodów śmierci Jana Pawła II. Jedna to Msza Święta przed ratuszem, druga to występy młodych 
artystów ze szczecineckiej Szkoły Muzycznej, Chóru Ostinato oraz prezentacje wizualne. Koncepcje 
te powinny być zaakceptowane przez szczecineckich proboszczów, którzy nie są zwolennikami 
organizowania tego przed Ratuszem. 
 
Andrzej Wdowiak Prezes PWiK - odpowiadając na pytanie dotyczące realizacji projektu Gospodarka 
Wodno-Ściekowa w Dorzeczu Parsęty wyjaśnił, Ŝe do przeprowadzenia został jeszcze jeden przetarg. 
W ubiegłym tygodniu rozstrzygnięty został przetarg dotyczący oczyszczalni w Szczecinku. 
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Roman Matuszak radny –  wyraził nadzieję, Ŝe jego pytania nie były ani złośliwe ani kontrowersyjne, 
a ze stylu wypowiedzi Burmistrza odniósł wraŜenie, Ŝe Burmistrz w taki sposób je odebrał. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta - wyjaśnił, Ŝe chodziło mu o klimat pytań zadawanych  
i powtarzanych przez radnego Matuszaka i przyznał, Ŝe być moŜe źle to odczytał. 
 
Romualda Wójcik Sekretarz Miasta - nawiązała do uwag zgłoszonych wcześniej do sprawozdania 
Burmistrza i wyjaśniła, Ŝe po ponownym sprawdzeniu zapis w zarządzeniu Burmistrza nr 22 jest 
prawidłowy. 
 
Andrzej Sochaj radny - postulował, aby projekty uchwał badać pod kątem czy zawierają słuszne 
rozwiązania, a nie pod kątem kto je przygotował.  
 
W związku brakiem dalszych pytań i uwag Przewodniczący RM uznał porządek obrad za wyczerpany  
i przed  zamknięciem sesji złoŜył wszystkim Ŝyczenia świąteczne. 
 
Sesja zakończyła się o godz.14:30. 
 
 
Protokołował:        Przewodniczący RM: 
 
Dariusz Krupski       Wiesław Suchowiejko 


